

Friends and Colleagues,

We are pleased to announce the second edition of the Middle East DNS Forum (ME DNS Forum II) will take place in **Amman, Jordan** on **March 9-10, 2015**. The local host for the event will be *Talal Abu-Ghazaleh International (TAGI)*.

Participation is open to anyone interested in the domain name industry. More information on the event; such as the agenda, list of speakers, accommodation options, venue, visas to enter Jordan... etc. will be provided as we move forward.

The forum has a website at <http://mednsf.org/en/>, can be followed on twitter at **@MEDNSF**, and has a dedicated mailing list where anyone can subscribe at http://mail.mednsf.org/mailman/listinfo/mednsf_mednsf.org.

For any inquiries about the forum, please do not hesitate to contact us at <http://mednsf.org/en/contactus/>.

We look forward to seeing you in Amman in March.

Thank you,

Baher Esmat and Fahd Batayneh
ICANN

الأخوات والأخوة الزملاء،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يسرنا الإعلان عن النسخة الثانية من منتدى أسماء النطاقات لمنطقة الشرق الأوسط والذي سينعقد بمشيئة الله تعالى في **عمان، الأردن** بالفترة **9-10 آذار مارس 2015** بإستضافة كريمة من مجموعة شركات طلال أبو غزالة الدولية.

المشاركة في المنتدى مفتوح لكل من هو مهتم بصناعة أسماء النطاقات. وسيتم طرح المزيد من المعلومات عن الحدث مثل الأجنده، والمتحدثين، وخيارات الإقامة، وموقع المنتدى، وتأشيرات الدخول الى الأردن، وغيرها قريباً إن شاء الله.

للمنتدى موقع إلكتروني مكرس على الرابط <http://mednsf.org/en>، ويمكن متابعته على تويتر من خلال الحساب **@MEDNSF**، كما ويمكن الإشتراك في القائمة البريدية المكرسة له على الرابط الإلكتروني http://mail.mednsf.org/mailman/listinfo/mednsf_mednsf.org.

لأية إستفسارات عن المنتدى، يرجى عدم التردد في مراسلتنا من خلال الرابط الإلكتروني <http://mednsf.org/en/contactus>.

نتطلع الى اللقاء بكم في عمان في آذار مارس 2015 إن شاء الله.

وأقبلوا الإحترام،،،

باهر عصمت و فهد بطاينة
هيئة الإنترنت للأسماء والأرقام المخصصة (الأيكان)